



श्री गुम्दा गाउँ विकास समितिको कार्यालय SHREE GUMDA VILLAGE DEVELOPMENT COMMITTEE OFFICE



पत्र संख्या (Reference No.) :

गण्डकी, अछाम

चलानी नं. (Dispatch No.) : 42

मिति(Date) : 27 Oct, 2016

विषय (Subject): :- Authority Letter

श्री

The local public from Gumda VDC Ward No- 4 Yam Gaun and Ward No- 6,7,8,9 Gumda have several meetings regarding the development of small hydro power in Gumda VDC Ward No 7 Ushlung Yuwamai river which will be used by Gumda Ward No- 4 Yam Gaun and Ward No- 6,7,8,9 Gumda mostly and remaining power will be distributed to the nearest Gumda Villages.

They have put the application in Gumda Village Development Committee Office to request for the authority to be granted to the shree Namaste Gumda Swiss Association to start the process of the development. we have observed over the application and the Shree Namaste Gumda Swiss Association has been granted to start the process of small hydropower development as per application.

VDC Secretary
Lal Prasad Bhattari

Gumda Village Development Committee Office
Gumda, Gorkha



श्री गुम्दा गाउँ विकास समितिको कार्यालय
SHREE GUMDA VILLAGE DEVELOPMENT COMMITTEE OFFICE



पत्र संख्या (Reference No.) :

गण्डकी, अञ्चल

चलानी नं. (Dispatch No.) : 42

मिति(Date) : 27 Oct, 2016

विषय (Subject): :- Authority Letter

श्री

Les autorités régionale des quartier 4 Yamgaon ainsi que 6,7,8,et 9 du comité de développement de Gumda (VDC Gumda) ont eut plusieurs réunions concernant le projet de centrale hydro-électrique située dans le qaurtier 7 « Rivière Ushlung Yuwamai ». Elle alimentera principalement le quartier 4 Yamgaon et les quartiers 6,7,8,9 du VDC Gumda. Le solde de l'électricité sera distribuée aux villages les plus proches de Gumda.

Une demande d'autorisation a été faite au bureau du Comité de Développement du Village Gumda par l'Association Suisse « Namaste Gumda » afin de commencer le processus de développement. Nous avons étudié le projet, et accordé l'autorisation pour débiter le processus de développement de la centrale hydro-électrique comme mentionnée dans la demande.